
We hebben geregeld hoe we omgaan met 
inspraak van inwoners. Ook zijn we gestart 
met jongerenparticipatie. Door middel van 
het spel Democracity mochten leerlingen van 
basisscholen meepraten en politiek ervaren.  

MOOI OP WEG IN WESTERVELD!

Met onze vernieuwde planning- 
en controlcyclus hebben we 
meer grip op onze financiën. 

We hebben een veiligheidsplan vastgesteld. 
We willen nog beter in beeld hebben wat er 
speelt in onze gemeente. Daarnaast willen 
we sociale overlast verminderen, zorg en 
veiligheid beter organiseren en grip houden 
op digitale criminaliteit. 

Met het project Vitale Vakantieparken richten we ons op het 
gezondhouden van de recreatieparken en daarmee houden 
we onze gemeente aantrekkelijk voor toeristen.

Met het Fietsplan 
werken we aan 
goede fietspaden 
en het onderhoud 
ervan.

Samen met Stad en Esch hebben we een onderzoek 
gedaan naar de wensen en  
behoe�en van ouders voor het 
onderwijs in onze 
gemeente. 
De volgende stap 
is het maken van 
een integraal huisvestingsplan voor het onderwijs.

Samen met de arbeidsmarktregio Drenthe 
hebben we meegewerkt aan een 
aanpak om kwetsbare jongeren 
tot 27 jaar te helpen om 
financieel zo zelfstandig 
mogelijk te kunnen leven met 
bijvoorbeeld passend 
vervolgonderwijs en werk.  

Sportpark Havelte wordt opgeknapt. We hebben al bijgedragen aan:  
- het renoveren van de tennisvelden 
- het aanleggen van LED-veldverlichting 
- het toegankelijker maken van het sportterrein 
- het rookvrij maken van twee sportverenigingen 
We werken samen met zwembad de Kerkvlekken om 
zwemlessen te geven aan mensen met een 
niet-Nederlandse achtergrond. 

We willen dat het goed gaat met onze inwoners. 
We vinden het belangrijk dat iedereen op zijn 
eigen manier het leven kan leiden als een gezonde, 
zelfredzame en participerende inwoner. Hoe we 
dit willen bereiken staat in de Maatschappelijke 
Visie Sociaal Domein. Hiermee geven we 
uitvoering aan het ouderenbeleid.

Vernieuwd beleid biedt 
nieuwe mogelijkheden voor 
woningbouw zoals 
woningsplitsing en 
Collectief Particulier 
Opdrachtgeverschap (CPO).

Vanuit de Regiodeal Regio 
Zwolle is geld beschikbaar voor 
o.a. vakgerichte opleidingen 
voor de medewerkers van onze 
ondernemers.

Begin 2024 is di�ar ingevoerd. 
Daarmee worden alle inwoners 
gestimuleerd om het afval zo goed 
mogelijk te scheiden. Hoe we van afval 
naar grondstof gaan, staat onder 
andere in het Grondsto�enplan. 

De afgelopen twee jaar zijn er ruim 100 nieuwe woningen gebouwd in Westerveld. Bijvoor-
beeld 16 woningen op terrein van manege Vos in Dwingeloo en 19 woningen aan de Lindelaan 
in U�elte. Dat is nog niet genoeg. Er lopen allerlei projecten. In ontwikkeling zijn plannen voor 
park Hesselte, de voormalige Storkschoollocatie en Valderse III in Dwingeloo. In uitvoering 
zijn op dit moment 6 sociale huurwoningen in Diever. De 33 recreatiewoningen in voormalig 
recreatiepark Nieuwlande in Wapse zijn toegevoegd aan het normale woningbestand.  

 COALITIEAKKOORD 2022 – 2026 

! Wist je dat we sinds 2023 een 
compleet wandelnetwerk 

hebben? ! Wist je dat we al twee 
hubs in onze gemeente 

hebben voor deelfietsen?

! Wist je dat we een complete 
cultuurgids hebben gemaakt met 

meer dan 150 verenigingen, musea 
en bibliotheken? Iedereen kan 
meedoen en iets leuks doen in 

onze gemeente. 
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“De komende tijd 
blijven we ons inzetten voor de 

woningbouw, voor het realiseren van 
1000 woningen in 2030, met concreet 

bijvoorbeeld 115 woningen in Dwingeloo en 
nog eens 20 woningen in Vledderveen. Ook 
is er aandacht voor de ondernemersdienst-

verlening en de verdere samenwerking in de 
Regio Zwolle met onder andere de 

Regiodeal.”
Wethouder Renate Masselink

“Sportvoorzieningen in 
Westerveld zijn belangrijk. De 

herinrichting van het sportpark Havelte is 
daarin een mooie stap. De leefbaarheid in 

Westerveld krijgt een nieuwe impuls door de 
plannen voor het verbeteren van voorzieningen in 

Vledder, Darp en Vledderveen. De zogenaamde 
‘slechte’ fietspaden en groen hebben extra 

onderhoud gehad en zijn weer fris en begaanbaar. 
Met de doelstellingen voor grootschalige 
zonne-energie liggen we prima op koers.”

Wethouder Alfred Schoenmaker

“Eenzaamheid, 
bestaanszekerheid, ouderenbeleid en 

een inclusieve samenleving zijn belangrijke 
speerpunten waar ik me voor in blijf zetten. 

Op het gebied van onderwijs wil het college zich 
inzetten voor duurzame en inspirerende schoolge-
bouwen die bijdragen aan leer- en werkprestaties. 

De gemeente Westerveld is een belangrijke 
toeristische en recreatieve gemeente. Ook hier 

blijven we aandacht voor hebben, onder andere 
met de visie op vrijetijdseconomie.”

Wethouder Jacob Boonstra

“Veiligheid in de 
gemeente is natuurlijk een 

belangrijk aspect, zoals brand-
veiligheid. Daarom gaan we aan de slag 

met het renoveren/de nieuwbouw van de 
brandweerkazernes in Havelte en Vledder. Als 
nieuwe burgemeester wil ik u en deze mooie 
gemeente nog beter leren kennen. Ik kijk er 

naar uit om u te ontmoeten.” 
Burgemeester 

Jouke Spoelstra

WAT GAAN WE NOG DOEN?

PRESENTED TO

CERTIFICAAT
of Achievement
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WAT HEBBEN WE TOT NU TOE GEDAAN? 


